
 ملخص السيرة الذاتية

 

 الاستاذ الدكتور حسين عبد الكاظم عبد 

لمراحل البكلوريوس والماجستير والدكتوراه  ٢٠٠٥-١٩٩٧خريج كلية الطب جامعة النهرين    

 دبلوم مهني تكنولوجيا المعلومات معهد اربيل 

 

 يعمل حاليا على ملاك كلية الطب جامعة الكوفة 

عملا بين بحث علمي ومشروع صناعي وبراءة اختراع  ٧٩انجز  ونشر وسجل   

 

تطبيقا ونموذجا في مجال تقنيات الذكاء الاصطناعي شملت ادارة البيانات وتحليل الاشارة والتحليل الصوري   ٩٣وطور 

م التفاعلي  وتكنولوجيا الطيف الفائق والانترفيس وادارة الشبكات والامن السبراني والتصميم الدوائي والتحليل الجيني والتعلي

ضمن لغات برمجة متعددة ٢٠٠٤منذ سنة   

 

ورشة عمل لتدريب المجتمع وطلبة المراحل الاولية والدراسات العليا والباحثين والتدريسيين والادارات   ٢٧واشرف على 

 AIT والمجتمع ضمن مشورعه العلمي المسجل

 

Contact on:  

https://ait-sciences.com  

ait2222004@gmail.com  

Wa:9647706850061 

 

 

 

 

Curriculum Vitae Summary 

 

Professor Dr. Hussein Abdulkadhim  



Graduate of the College of Medicine, Al-Nahrain University (1997-2005) for Bachelor's, 

Master's, and Ph.D. degrees.  

Professional Diploma in Information Technology, Erbil Institute. 

 

Currently working at the College of Medicine, Kufa University.   

He has completed, published, and registered 79 works, including scientific research, industrial 

projects, and patents. 

 

He has developed 93 applications and models in the field of artificial intelligence technologies, 

which include data management, signal processing, image analysis, hyperspectral technology, 

interfacing, network management, cybersecurity, pharmaceutical design, genetic analysis, and 

interactive education since 2004, using multiple programming languages. 

 

He has supervised 27 workshops aimed at training the community, undergraduate and graduate 

students, researchers, educators, administrators, and the public as part of his registered 

scientific project, AIT. 

 

Contact on: 

https://ait-sciences.com 

ait2222004@gmail.com   

WhatsApp: +9647706850061 


